
Langrennskomiteens	  Fagmøte	  2016,	  Trondheim	  26.-‐27.	  mai,	  referat.	  

	  

1	  
	  

	  
	  
	  

Fagmøte	  Langrenn	  2016,	  referat:	  	  
	  

	  
TORSDAG	  26.	  MAI:	  
14:00	  	   Opprop	  v/	  Per	  Nymoen	  	  

Oppdatert	  deltagerliste	  vedlagt	  (VEDLEGG	  1)	  
Åpning	  av	  møtet	  v/Torbjørn	  Skogstad	  	  
	   	   	  

14:15	  	   Langrennskomiteens	  arbeid	  v/Torbjørn	  Skogstad	  	  
Torbjørn	  Skogstads	  innlegg	  følger	  som	  vedlegg	  	  (VEDLEGG	  2)	  
	  

14:45	   NSF	  langrenn	  adm	  -‐	  organisering	  og	  framtidstanker	  v/	  Espen	  Bjervig	  
Espen	  Bjervigs	  innlegg	  følger	  som	  vedlegg	  (VEDLEGG	  3)	  

	  
15:15	  	   Landslagsvirksomheten	  v/Vidar	  Løfshus	  

Innlegget	  følger	  som	  vedlegg	  (VEDLEGG	  4)	  
	  

16:15	  	   Økonomisk	  rapport	  fra	  NSF	  langrenn	  v/Asgeir	  Moberg	  
Asgeir	  Mobergs	  oversikt	  følger	  som	  vedlegg	  (VEDLEGG	  5)	  
	  

16:45	  	   Markedsarbeidet	  Espen	  Bjervig	  og	  John	  A.	  Mohn	  Gaustad	  
En	  kort	  oversikt	  følger	  som	  vedlegg	  	  (VEDLEGG	  6)	  
	  

17:15	   Oppdatering	  fra	  Sparebank	  1	  om	  sponsoratet,	  byttehelgen	  og	  mCash	  
Ved	  Stein	  Bugge,	  Monika	  Evje	  og	  Eldar	  Rønning	  
NB:	  «Byttehelgen»	  2016	  er	  satt	  til	  12.-‐13.	  november	  
Se	  vedleggene	  fra	  Sparebank	  1	  	  (VEDLEGG	  7)	  
	  

18:15	  	   Regelendringer	  (v/Per	  N)	   	  
De	  fremlagte	  forslagene	  vil	  bli	  grundig	  diskutert	  og	  behandlet	  for	  vedtak	  på	  
Høstmøtet	  2016.	  
Fagmøtet	  hadde	  en	  kort	  diskusjon	  og	  dette	  medførte	  av	  enkelte	  forslag	  ble	  
bearbeidet	  noe.	  	  
Forslagene	  i	  bearbeidet	  form	  er	  vedlagt.	  (VEDLEGG	  8)	  
Tas	  opp	  igjen	  på	  Høstmøtet	  2016.	  	  

	  
20:00	  	   	   Middag	  
	   	  



Langrennskomiteens	  Fagmøte	  2016,	  Trondheim	  26.-‐27.	  mai,	  referat.	  

	  

2	  
	  

	  
FREDAG	  27.	  MAI:	  
	  
08:15-‐08.45	  	   Felles info alle - NSFs Utviklingsmodell – Trondhjemsalen 
  Denne infoen om Skipolitisk dokument ble gitt av Brit Baldishol.  
 
	  
09.00	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Skipolitisk	  Dokument,	  Handlingsplan	  for	  langrenn:	  	   	  

Innledning	  v/Brit	  Baldishol	  +	  gruppearbeider	  	   	  
Skipolitisk	  dokument	  bygger	  på	  «SUM-‐modellen»	  som	  vil	  ligge	  til	  grunn	  for	  all	  
virksomhet.	  	  
Fagmøtedeltagerne	  ble	  delt	  i	  grupper	  a	  6-‐8	  personer.	  Hver	  gruppe	  jobbet	  med	  
en	  satsningsområde	  innenfor	  Skipolitisk	  Dokument	  (anlegg,	  arrangementer,	  
opplæring,	  rammebetingelser,	  osv.).	  	  
Hver	  gruppe	  har	  levert	  stikkordsbesvarelser,	  som	  vil	  bearbeidet	  i	  
langrennsadministrasjonen.	  	  
Dette	  er	  starten	  på	  arbeidet	  med	  Handlingsplanen	  for	  kommende	  
tingperiode.	  Det	  vil	  bli	  arbeidet	  videre	  med	  handlingsplanen	  fram	  mot	  
Høstmøtet	  i	  2016.	  	  
	  
	  

11.30	  	   	   Statistikker:	  Skilisens,	  KM,	  NM,	  Telenor	  karusellen	  m.m.	  
Vi	  gjennomgikk	  en	  del	  av	  de	  deltagerstatistikkene	  som	  var	  fremlagt:	  	  
Telenorkarusellen,	  KM-‐deltagelse,	  Hovedlandsrennet,	  NM	  junior,	  NM	  senior.	  	  
Tallene	  ser	  bra	  ut	  foreløpig,	  men	  det	  er	  noen	  faresignaler	  som	  kan	  indikere	  
økt	  frafall	  eller	  tilbakegang.	  	  
Det	  er	  viktig	  at	  statistikkene	  følges	  nøye	  over	  tid,	  og	  at	  man	  er	  bevisst	  på	  
endringer	  i	  tallene.	  	  
VEDLEGG	  9	  
	  

12:30	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kompetansearbeid,	  utdanning	  v/Per	  N	  	  
Presentasjonen	  er	  vedlagt.	  VEDLEGG	  10	  
	  
	  

	  
14.00	  	   	   Terminlisten	  for	  2016-‐2017	  og	  årene	  framover	  

Asgeir	  Moberg	  redegjorde	  for	  status	  vedr	  Terminlistens	  Hovedpunkter	  for	  
neste	  sesong.	  	  
Det	  ble	  foreslått	  en	  del	  mindre	  endringer	  og	  tillegg.	  	  
Terminlistens	  Hovedpunkter	  ble	  delvis	  bearbeidet	  under	  debatten,	  og	  vil	  bli	  
lagt	  ut	  i	  ny	  utgave	  så	  snart	  som	  mulig.	  	  
Det	  ble	  en	  lang	  debatt	  vedr	  innkvartering,	  basert	  på	  den	  modellen	  som	  ble	  
vedtatt	  på	  Høstmøtet	  i	  2015:	  flere	  kretser	  har	  nå	  meldt	  om	  et	  betydelig	  større	  
behov	  enn	  det	  som	  lå	  til	  grunn	  for	  modellen	  som	  ble	  vedtatt.	  	  
Vårmøtet	  var	  enige	  om	  at	  vi	  skal	  gå	  videre	  med	  denne	  måten	  å	  organisere	  
hotell	  og	  overnattinger	  på	  større,	  nasjonale	  renn.	  Så	  må	  vi	  i	  tillegg	  forsøke	  å	  
justere	  tallene	  noe	  der	  det	  er	  mulig	  
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Andre	  temaer	  som	  ble	  debattert:	  	  
Å	  øke	  betydningen	  og	  statusen	  for	  Statoil	  Norgescup.	  	  
Det	  kom	  fram	  en	  rekke	  gode	  forslag	  som	  pengepremier,	  streaming/TV,	  
forhold	  til	  Skandinavisk	  Cup,	  bedre	  arenaer,	  flere	  ungdommer	  inn	  i	  
arrangementene,	  ramma	  rundt	  forbedres,	  faste	  arrangørsteder,	  mer	  ”show”.	  
Forslagene	  blir	  bearbeidet.	  Langrennskomiteen	  vil	  prioritere	  arbeidet	  med	  
dette	  i	  kommende	  periode.	  	  	  
	  
Forlenging	  av	  sesongen:	  Det	  ble	  sett	  på	  muligheten	  for	  å	  legge	  renn	  av	  
betydning	  (juniorcup	  el.l.)	  i	  april	  måned	  (før	  eller	  etter	  påske).	  Dette	  er	  et	  
ønske	  fra	  ski-‐norge,	  og	  terminlistas	  hovedpunkter	  tar	  inn	  helger	  i	  april.	  Her	  
oppfordres	  arrangører	  til	  å	  søke	  renn	  
	  
	  

16.00	  	   	  Internasjonalt	  arbeid	  -‐	  forberedelser	  til	  FIS-‐møte	  i	  Cancun	  v/Åge	  Skinstad	  
Åges	  innlegg	  dreide	  seg	  i	  stor	  grad	  om	  kvotene	  til	  World	  Cup,	  og	  at	  andre	  	  
nasjoner	  ønsket	  å	  endre	  disse	  med	  den	  konsekvens	  at	  Norge	  får	  færre	  plasser.	  
Vi	  samarbeider	  med	  enkelte	  andre	  nasjoner	  for	  å	  legge	  til	  rette	  for	  kvoteregler	  	  
som	  vi	  kan	  leve	  med,	  og	  som	  også	  tilgodeser	  andre	  nasjoner.	  	  
Åges	  innlegg	  er	  vedlagt.	  	  
VEDLEGG	  11	  
	  
	  

	  
16.30	  	   	   Årsmøte	  Langrennsportens	  Venner.	  	  

Sakliste:	  
Årsberetning	  
Regnskap	  
Valg	  av	  styre	  
	  
Årsberetningen	  ble	  gjennomgått	  og	  bifalt.	  VEDLEGG	  12	  
Det	  ble	  knyttet	  noen	  kommentarer	  til	  det	  svake	  salget	  i	  2015-‐2016-‐sesongen	  
og	  årsakene	  til	  dette.	  	  
Regnskapet	  ble	  fremlagt	  av	  Arvid	  Sulland.	  Regnskapet	  har	  et	  negativt	  resultat	  
på	  719.000	  kroner.	  VEDLEGG	  13	  
	  
Valg:	  	  
Frank	  Pedersen	  og	  Arne	  Ulvang	  trer	  nå	  ut	  av	  styret	  etter	  eget	  ønske.	  Frank	  
Pedersen	  har	  vært	  styreleder	  siden	  våren	  1989	  (27	  år).	  	  
	  
Følgende	  styre	  for	  perioden	  2016-‐2018	  ble	  enstemmig	  valgt:	  	  
-‐   Arvid	  Sulland	  
-‐   Brit	  Baldishol	  
-‐   John	  Anders	  Mohn	  Gaustad	  (ny)	  
-‐   Hermod	  Bjørkestøl	  
-‐   Per	  Nymoen	  
-‐   Tor	  Undheim	  
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Avslutning:	  
Det	  fremkom	  en	  del	  ideer	  til	  hvordan	  LSV	  kan	  øke	  luesalget	  og	  oppnå	  bedre	  
resultat	  enn	  siste	  år.	  	  
	  
Frank	  Pedersen	  ble	  takket	  for	  sitt	  mangeårige	  og	  solide	  lederskap	  i	  
Langrennsportens	  Venner.	  	  
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17.00	  	   	   Valg	  på	  ny	  Langrennskomite	  for	  2016-‐2018.	  	  
Prosedyre:	  Fagmøtet	  innstiller	  til	  Skitinget	  på	  valg	  av	  LKs	  leder	  og	  nestleder.	  	  
Fagmøtet	  innstiller	  til	  Skistyret	  på	  oppnevning	  av	  øvrige	  medlemmer	  i	  
Langrennskomiteen.	  	  
	  
Valget	  ga	  som	  resultat	  at	  Fagmøtet	  innstiller	  på	  følgende	  Langrennskomite	  for	  
2016-‐2018:	  	  
-‐   Torbjørn	  Skogstad,	  Troms,	  leder	  
-‐   Nils	  Kristian	  Nakstad,	  Sør-‐Trøndelag,	  nestleder	  
-‐   Sindre	  Bergan,	  Akershus	  (ny)	  
-‐   Sissel	  Sveen	  Frogner,	  Hedmark	  
-‐   Marthe	  Kobbersletten	  Jensen,	  Akershus	  (ny)	  
-‐   Kari	  Mørkved	  Sylten,	  Sør-‐Trøndelag	  (ny)	  

	  
Marius	  Vegheim	  og	  Runa	  Skyttersæter	  trer	  nå	  ut	  av	  Langrennskomiteen	  etter	  
4	  år	  (valgt	  i	  2012).	  Marius	  var	  til	  stede	  og	  ble	  takket	  for	  godt	  arbeid	  i	  
komiteen.	  	  

	  
17.30	   	   Fagmøtet	  avsluttet	  
	  
18:30	   	   Middag	  -‐	  Rockheim	  
	  
	  
	  

	   	   	   	   	   	  


